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1- Proszg o inforrnacjq, dlaczego sp6lka miejska,,saniko" , zajmujilca sig
gospodarkEiwwozem odpad6w ma straty. Czybrakzysku w tej sp6lce jest
wynikiem zarlihonej umowy z Gmin? Miasta wloclawek, czystibym 

-

zatz4dzatiem i niewla5ciwym nadzorem ze strony wla6ciciela. ZaLogai
mieszkafcymiasta s4 zaniepokojeni ,2e sqto dnalanta celowe, dq2ace do
upadlodci tej finny i jej prywatyz-acji, co bgdne niekorzystne zar6wno dla
zalo gi oraz mieszkanc6w.

2. Proszg o informacjg jaki byl stan zatrudnienia w firrnach,,Saniko" sp. zo. o. i
WPK sp. z o. o. na koniec 2018r. Oraz20I9r. zrozbiciem napracownikdw
umyslowychi fizycmych.

3. Proszg o informacjg w jakich tenrrinach planowane jest przeprowadzenie
konkurs6w na dyrektor6w plac6wek o$wiatowych, if" ltOtyrh organem
prowadz4cym jest Gmina Miasto wloclawek w latach 20zd-2023.

4. Mieszkancy osiedla przy ul. Plockiej 127 prosz4 ponownie o likwidacjg
wysepek ograruczai4cych miejsca parkingowe niwysokosci tej por.rji.
Likwiduj4c wysepki rozgranic zajEce poticr"g6lne iatoki , ^o#urryitueokolo 15 dodatkowych miejsc.

5' Mieszkaricy Zazarrtcza proszq o zmiang dotycz4cq parkowania salochod6w na
ulicy Promiennej od ulicy Radosnej w kierunku koSciola Sw. J6zefa. {Ilica
Promienna jest doSi szerokq artei1, dlatego proponuj4 parkowanie prostopadle
do osi jezdni, co zrrac'rrLe mvigkszailojd -i.Jr. puttiogowych.

6. Proszg o likwidacjg ubytk6w w jezdni alei Jana Fawla U.*-rrrg6lno$ci na
odcinku od ulicy pocztowej do ulicy Lipowej. warunki atmosferyc me sq
sprzyjai}ce dla drogowc6w na prowadzeni ebieL4cych napraw.

7- Ptoszq o likwidacjg ubytk6w w jezdntp6lnocnej ,rii.y Wioniej od ulicy Okrzei
do ronda przy Tesco.

8' P19sz9 o wypebrienie ubytk6w w jezdni na slaryLowaniu ulicy Stod6lnej z
ulicq Okrgzn4.

9. Mieszkaricy przechodzqcy ulic4 pranty proszqo wymian gb4dznaprawg

Cds1",Q,



starego chodnika pamigtaj4cego czasy PRL, nrylaszczana odcinku od ulicy
Wiej skiej do ulicy tr-antewszczyTaa.

10. Proszg o wyr6wnanie asfaltowego chodnika na ulicy Wiejskiej w poblizu
skrzyzow arrja z uiic4 Zbie gniewskiej .

11. Lokatorzy posesji administrowanej przez AZKprzy ulicy Mielgcifskiej 3

prosz? o wycigcie pochytych drzew (klon6w) znajduj4cych sig przedwej6ciem
do budynku.

Ll.Proszg o usunigcie dzikiego wysypiska zrajdujQcego sig w lesie komunalnym
przy drodze krajowej 91 na wysokoSci od Sp6ldzielni Inwalid6w do ulicy
R6zinowskiej.

13.Proszg o likwidacjg dzikiego lvysypiska w lasku przy ulicy Szyszkowej
ilkadziesi4t metr6w za posesj4 o numerze 26.

nviqzJcu z ostabrimi tragicznymi wydarzeniami dotyc zqcymi potr4cef
eszych, proszg by przej3cia dla nich byly dobrze o6wietlone, co poprawi

ie prezydencie, po rykolejny informujg i proszg o uporz4dkowanie przez
miasto posesji przy ul. Sw. Antoniego 8, podpalanej notoryczni e przez osoby
naduzywaj4ce alkoholu. Okoliczrttmieszkaricy sq przerahent i zbulwersowani
braki em konkretny ch dnalan ze strony miasta. Zab eryieczenie prowizoryczne
wejScia na posesjg, wykonane przezMZtIKiD niewiele daje, bo dalej tam
pnebywaj4 osoby postronne, co nadal stwarzazagroherie dla mienia i os6b.

Zpowa?aniem

Janusz Dgbcz5afiski
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